
Geachte heer __________, 

 

Wij hebben uw brief over onrust in Uddel na bezoek door de wolf ontvangen en kunnen ons goed voorstellen dat het 
veel impact heeft gehad op de schapenhouders en dorpsbewoners. U roep ons op om maatregelen te nemen om 
wolven te gaan beheren en zo gevaarlijke situaties te voorkomen. U mag van ons aannemen dat wij alles doen wat 
binnen ons bereik ligt om de Gelderse inwoners te helpen bij het leren samenleven met wolven. We realiseren ons 
ook dat we daarbij niet alle zorgen kunnen wegnemen en vinden het ook belangrijk dat u met uw Burgemeester 
spreekt over wat dit doet met het gevoel van openbare veiligheid, hij heeft de bevoegdheid om vanuit dat perspectief 
te handelen. 

Wij willen schapenhouders helpen om de dieren goed te beschermen tegen wolvenaanvallen en hebben sinds 
augustus 2020 een subsidieregeling beschikbaar waar ook de schapenhouders uit Uddel een beroep op kunnen doen. 
Wie daar behoefte aan heeft kan de wolvenconsulent vragen voor praktische adviezen bij het beschermen van de 
dieren en hulp bij een subsidieaanvraag, dierhouders kunnen daarvoor een mail sturen naar 
wolvencommissie@gelderland.nl of zich informeren via onze website: Provincie Gelderland 

We moeten samen een weg vinden om met de nieuwkomer wolf om te gaan en moeten dan ook realistisch zijn, de 
wolf is er en heeft zijn plek op de Veluwe gevonden. Dat neemt niet weg dat wij samen met de andere provincies en 
het ministerie verkennen wat onze mogelijkheden zijn om te kunnen bijsturen als dat nodig is. Wij verwachten 
hierover later dit jaar meer te kunnen melden. 
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